
 

Verslag  

Datum 20 maart 2023 

Tijd 20.00-22.00 uur  

Plaats Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd   

Aanwezig Aanwezig: Sirkka (voorzitter), Yvonne (secretaris), Dick (vicevoorzitter), 
Bea (penningmeester), Marcel (algemeen bestuurslid), Anne (wg Groen), 

Frans, Jurjen, Gretha (’t Woerdje), André, Jacq, Nanna (bewoners), 
Wietske Verhoef (SWOA), David (wg Duurzaam),  

Kelly (mediacoördinator), Theo en Ronnie (wg Hondenbezit), 
Boa’s (Bregje), Wietske (SWOA), Dirk Leenders (sportbedrijf Arnhem) 

 
Aanvragers: Buurtcamping, Iftar, wg Groen  
 

Afgemeld: J. Snijders; Manouk, Corinne  

 

 

1.  Welkom 
Voorstel ronde. Wij heten Kelly Papa en Jurjen Zandstra van harte 

welkom als nieuw lid van wijkplatform Rijkerswoerd. Kelly gaat binnen 
het wijkplatform werken als mediacoördinator (communicatie) en Jurjen 

als hoofdredacteur van het wijkblad Het Woerdje.  

2.  Verslag vorig platformoverleg 6 februari  
Het verslag wordt hiermee goedgekeurd 

3.  Mededelingen bestuur 

Aanvragen:  
2301 Buurtcamping Immerloo 28, 29, 30 juli (vr t/m zo middag) 
Goedgekeurd 

- met voorwaarde hoeveel mensen vanuit Rijkerswoerd zich kunnen 
aanmelden en komen; 

- extra aandacht bij voedselbank voor bewoners Rijkerswoerd; 
- bewonersplatform Malburgen benaderen voor bijdragen; 
Volgend jaar zal het bedrag voor wijkplatform Rijkerswoerd hierop 

worden aangepast/bijgesteld.  
Goedgekeurd 

2302 Werkgroep Groen boomspiegels JP Oudsingel 
- voorstel om subsidie via burgerkracht aan te vragen ‘voor burgers met 

burgers’  

Goedgekeurd 
2303 Iftar (31 maart) ontmoeten/eten andere culturen wijkbewoners 

- voorstel om volgend jaar ook burgerkracht subsidie aan te vragen of 
op andere wijze tegemoet et komen aan de vraag van het 

wijkplatform om een deel van het benodigd budget elders gedekt te 
krijgen. Hier wordt volgend jaar met de toekenning rekening 
gehouden.  

 



Penningmeester: 

Verantwoording subsidie 2022 gaat richting de gemeente, hiermee wordt 
de subsidie vóór 1 april 2023 aangevraagd. Aanwezigen hebben geen 
vragen en geven hun akkoord!  

4.  Mededelingen Team Leefomgeving (TLO) 

Jan Anton Schoreresstraat vraag om bomenkap, veel troep op straat. Kap 
is niet mogelijk, TLO geeft aan dat er wellicht meer onderhoud nodig is; 

Hendrik Pieter Marchendstraat huisnummer 37 wateroverlast; 
Extra prullenbakken winkelcentrum, Andre adopteert deze in overleg met 
TLO; 

Goals weggehaald bij playground, teveel geluidsoverlast dit wordt 
opnieuw ingericht en zomer klaar gemaakt;  

Pad parkje ‘Mooieweg-Kruisstraat’ is nog niets over bekend, hier volgt 
een terugkoppeling vanuit TLO.   

5.  Mededelingen wijkagenten & boa’s 

Vraag vanuit bewoner: Pedelecs op de Kruisstraat, hoek De Pas rijden 
vaak te hard, waardoor gevaarlijkse situaties ontstaan. Lastige 
problematiek dus kijken of er een plan opgezet kan worden.  

 
Groene Plein/skatebaan goed zicht en bekend welke groep het zijn, dus 

er wordt goed gecontroleerd (wijkagent, boa, jongerenwerkers). Goed 
contact met de jeugd is de intenties. Als er problemen voordoen, kunnen 
mensen altijd een Fixi melding maken. 

 
Vraag; er zijn best veel punten waarop gehandhaafd kan worden, maar 

ondoenlijk om alles te doen, hoe gaan jullie hiermee om?  
Boa geeft aan dat er werkopdrachten zijn en dan kunnen er aan bepaalde 
problemen extra aandacht gegeven worden. Er zal een domeinlijst aan 

Het Woerdje gestuurd worden om aan te geven wat er mogelijk is.  
 

Suggestie is gedaan om een artikel in het Woerdje te plaatsen over het 
werk van de boa's en hoe mensen hen kunnen bereiken (en waarvoor). 

6.  Mededelingen werkgroep Groen (verslag Anne) 

We hopen dat het opgevallen is dat er veel gebeurt in de wijk. Niet alleen 
vanuit de groengroep, maar ook door andere natuurgroepen. 
 

Wij hebben een tekening van de fietsrotonde opgevraagd en gekregen, 
doorgestuurd naar het wijkplatform. 

 
De gemeente is bezig met het vergroten van de boomspiegels aan de J.P. 
Oudsingel. Wij hebben op twee dagen (een middag en een avond) 

bewoners persoonlijk benaderd met een flyer en een folder om te vragen 
of zij een boomspiegel willen adopteren. 20 keer ja. 

De Stadslandbouw levert op kosten van het wijkplatform 3 plantjes per 
boomspiegel als start. We hebben ook Arnhem zoemt benaderd. 
 

Op maandag de 13e hebben we een bewonersavond gehouden voor het 
groen terrein op de H.P. Marchantstraat. Dit op initiatief van een 

bewoner. De 6 bezoekers waren enthousiast, er is al een concept. 
Waarschijnlijk 3 april om 19.00 uur ter plaatse verder overleg. 
 

De studenten van Van Hall Larenstein hebben een plan van aanpak 
geschreven voor hun onderzoek. 

Ze lichten het onderzoek en de resultaten toe op 6 april In Van Hall 
Larenstein. We vragen ze ook om uitleg aan de groengroep. 



Belangstellenden zijn welkom. Er worden 3 soorten geadopteerd: de 

rosse metselbij, de egel en de appelvink. 
 
Men is begonnen met de werkzaamheden op de George Marshallstraat. 

Er wordt een veel betere ondergrond gecreëerd voor de nieuwe bomen 
die geplant worden. Er komt ook extra groen. 

 
Op de Glenn Millerstraat is een plan dat al voor corona bestond nu 
uitgevoerd. # grote plantvakken zijn in het midden van de straat 

gemaakt. De vakken zijn gevuld met bloeiende, gevarieerde planten die 
veel insecten zullen trekken. Aan weerszijden zijn wilgentenen 

afscheidingen gemaakt. 
 
Komende woensdag is er overleg over het winkelcentrum en de gewenste 

vergroening. Uitslag ongewis. 
 

De imkervereniging heeft ter hoogte van de Wessel Couzijnhof een stuk 
grond ingezaaid met wild bloemenmengsel. Ondanks flyeren helaas geen 
bewoners die een handje mee hielpen. 

 
We gaan vragen stellen over het snoeibeleid. Er wordt nu rigoureus 

gesnoeid. Wij zouden liever zien dat het ene jaar 50% gesnoeid wordt en 
een deel blijft staan tbv vogels en andere dieren, een volgend jaar de 
andere 50%. 

We merken dat we met erg veel mensen van de gemeente te maken 
hebben: 

TLO, Groenbeheer (diverse mensen), Buurtconcierge, Bomenfonds, 
Ecologen, Anne Luijten, Ontwerpers, Arnhem Klimaatbestendig. 

Wij vragen ons af of dit wel zo handig is of dat wij dit anders moeten 
organiseren.  
 

Binnenkort gaan wij op excursie langs de Groene Route in Malburgen op 
een vrijdagmiddag. Belangstellenden om mee te gaan? Uitnodiging wordt 

uitgezet.  
 
In de week van 4 tot en met 10 april is het de week van de groene tuin. 

SLB heeft dan een activiteit of 2 (verkoop planten, tuinadvies) we willen 
graag op de site en op facebook de week onder de aandacht brengen. We 

denken nog over een eigen activiteit. 
 

7.  Mededelingen werkgroep Duurzaam 
Interesse deelauto’s blijft achter.  

Twee warmtewandeling zijn georganiseerd, nog geen terugkoppeling van 
gehad inzake uitkomst.   

8.  Mededelingen werkgroep Hondenbezit 

Depodogs dispenser worden week 14 geleverd en geplaatst.  
Er staat een nieuw overleg gepland voor acties omheind losloopveldjes.   

9.  Mededelingen werkgroep Veilig in de Wijk 

AED poging om kosten via gemeente vergoed te krijgen, politiek zal hier 
ook actief in meedenken. Onderhoudskosten e.d. worden niet 
meegenomen in het wijkplatform budget, zoals door een raadslid werd 

gesuggereerd. Dus de volgende vraag is hoe dit een stedelijk beleid kan 
worden. Er is al een aanvraag geweest voor onderhoudskosten om dit via 

wijkplatform te vergoeden en gehonoreerd, maar regelmatig onderhoud 
is een grote kostenpost. De volgende vraag is om aandacht te geven aan 
opleiding voor bedienen AED. Marcel gaat hiermee aan de slag.  



10.  Mededelingen redactie 

Geen mededelingen 

11.  Rondvraag/sluiting 
Dirk/Sportbedrijf legt uit dat vorig jaar ‘Rijkerswoerd springt’ op 
Koningsdag 2022, nu een vervolg krijgt op 27 april, in samenwerking met 

het sportbedrijf en het wijkplatform. Opnieuw met springkussens met 
begeleiders. Ook zijn er parkeerwachters op de parkeerplaatsen. Advies 

is om zoveel mogelijk op fiets of lopend te komen. Als de parkeerplaats 
vol is, kan er uitgeweken worden naar het industrieterrein. 
Gevraagd wordt of de kleine doorgang gesloten kan worden ivm veilig 

verkeer. Dit wordt door Dick meegenomen.  
 

Op winkelcentrum is het mogelijk om een kleedje nere te leggen, maar 
dan niet begeleid. Dit mag op Koningsdag als vrijmarkt zonder 

vergunning, zie onze website.  
 
We hopen op mooi weer en weer geslaagd evenement. 

 
Gretha stuurt nog een voorbeeld voor hesjes om zichtbaarheid tijdens 

evenement voor de vrijwilligers te gebruiken. Wordt vervolgd!  
 
Verder geen vragen en sluit de vergadering.  
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